选修课目录及收费标准
List of Optional Courses and Fee Standard
注/Notes：
1、所有选修课都是10人以上开班。 

Minimum number for one course is 10 students.
2、费用标准：每节课40分钟，每周2节的课程：300元人民币，每周4节的课程：600元人民币。

Fee Standard: Forty minutes each credit hour. RMB 300 for the course which has 2 credit hours per week. RMB 600 for the course which has 4 credit hours per week.
3、各门选修课程都不安排考试。

No tests for all the optional courses.
1 汉字入门        2节/周
Name of the Course: Basic Chinese Characters.  2 credit hours per week
教材/Name of the Textbook:《汉语强化教程 - 汉字与阅读课本》
时    间：周一下午3:00～4:20   Time:3:00～4:20 pm on Monday

   适合等级：初一、初二            Suitable for students in Elementary (I) & (II).

课程简介：学习常用汉字的结构和写法，提高汉字的书写和认读能力。
   Course Description: Introduce structure of Chinese Characters and basic principles of the stroke order for writing Chinese characters.

2  汉语正音        2节/周 
Name of the Course: Pronunciation ABC.   2 credit hours per week
教材/Name of the Textbook:《汉语发音和纠音》
时    间：周一下午1:30～2:50        Time: 1: 30pm～2:50pm on Monday

适合等级：初一、初二、初三           Suitable for students in Elementary (I), (II) &(III).
课程简介：纠正错误的发音，针对每个学生的发音问题进行教学。

Course Description: Correct students’ pronunciation and introduce the right way to speak standard tongues.
3  观光中国语          2节/周
Name of the course: Chinese in Tourism.     2 credit hours per week
教材/Name of the Textbook:《观光汉语》
时    间：周四下午3:00～4：20     Time: 3:00 pm～4：20 pm on Thursday

适合等级：初等二级以上             Suitable for students in Elementary (II) and upper levels.

课程简介：学习“买东西、坐车、问路、吃饭”等生活用语，“参观、旅游、订票”等观光语言，以及“送礼、作客”等交际语言。
Course Description: Introduce the basic patterns in traveling, such as taking bus, booking tickets, etc.
4  汉语基础语法         2节/周
Name of the course: Basic Chinese Grammar.     2 credit hours per week
教材/Name of the Textbook:《汉语阶梯语法与练习（1）》
时    间：周一下午3:00～4:20             Time:3:00～4:20 pm on Monday

   适合等级：初一                            Suitable for students in Elementary (I)
课程简介：学习并练习汉语基础语法。
Course Description: Study the basic grammar of Chinese, and do exercises.
5  中国文化         2节/周 
   Name of the course: Chinese Culture     2 credit hours per week
教材/Name of the Textbook:《中国传统文化与现代生活》
时    间：周一下午1:30～2：50     Time: 1:30 pm～2：50 pm on Monday
适合等级：中等一级以上             Suitable for students in Intermediate (I) and upper levels.

课程简介：学习有趣的饮食、旅游、酒吧、当代中国人思想、中国功夫和中国电影等热门话题。

Course Description: Discuss various hot topics, such as Chinese food, travel in China, bars, ideas of modern Chinese, Chinese Kongfu, Chinese movie and so on.
6  中国文化(英文授课)         2节/周     
   Name of the course: Chinese Culture (taught in English).       2 credit hours per week

   时    间：周四下午1:30～2:50                    Time: 1: 30pm～2:50pm on Thursday

   适合等级：能听懂基本的英语   Suitable for students who are capable of English comprehension.
   课程简介：本课程是中国传统文化入门课程，以中国文化基本常识为主要内容。通过介绍和
讨论中国传统文化中的基本要素，帮助学生更好地了解中国和中国文化。英文授课。
Course Description: Introduce traditional Chinese culture for students with little or no knowledge of the subject. By explaining and discussing various elements in traditional Chinese culture, students may get better understanding of China and Chinese people. Taught in English.
7  商务汉语         4节/周
   Name of the course: Business Chinese.             4 credit hours per week
   教材/Name of the Textbook:《经贸洽谈ABC》（上册） 
时    间：周四下午1:30～2:50                 Time: 1:30 pm～2:50pm on Thursday

                   3:00～4:20                Time: 3:00 pm～4:20pm on Thursday

适合等级：初等三级以上            Suitable for students in Elementary (III) and upper levels.
课程简介：学习接待客户、洽谈业务、书写信件、签订合同等商务知识，以及相关的汉语表达。

Course Description: Learn business Chinese which is used in meeting business partners, business negotiations, business letters, signing contracts and others.
HSK 选修课
Optional Courses for HSK (Chinese Proficiency Test)
注：HSK选修课的收费标准见每学期开学初贴在教室里的通知。

Note: Charge standard for HSK optional courses will be publicized in the Notice in classroom at the beginning of each semester.

1  HSK阅读         2节/周
   Name of the course: HSK Reading.            2 credit hours per week
教材/Name of the Textbook:《HSK全真模拟活页题集（阅读理解）》
   时    间：周四下午1:30～2:50            Time: 1:30 pm～2:50pm on Thursday

适合等级：初等三级以上              Suitable for students in Elementary (III) and upper levels.
   课程简介：HSK阅读练习。本课程包括11套HSK阅读模拟试题。

Course Description: HSK Reading for HSK Level 4-8, composed of 11 test-papers.
2  HSK语法         2节/周  
   Name of the course: HSK Grammar.          2 credit hours per week
   教材/Name of the Textbook: 《HSK语法精讲与自测(初中等)》
时    间：周一下午1:30～2:50           Time: 1:30 pm～2:50pm on Monday

适合等级：初等三级以上               Suitable for students in Elementary (III) and upper levels.
   课程简介：根据HSK考试大纲的范围和标准，由浅入深地讲解重要的语法项目。帮助学生在短时间内掌握主要的常见语法考点。

   Course Description: This course teaches the important grammar from simple to difficult according to the scope and standards of HSK Exam. It will help students master the major HSK grammatical items in a short period.
3  HSK综合练习         2节/周   

Name of course: HSK Comprehensive Practice.         2 credit hours per week
   时    间：周一下午3:00～4:20                   Time: 3:00 pm～4:20pm on Monday

适合等级：初等三级以上              Suitable for students in Elementary (III) and upper levels.
  课程简介：根据HSK考试大纲的范围和标准，结合近年HSK考试的特点，培养学生通读一段文章后，能够准确选择词语，按照一定线索思考，在规定时间内写出汉字的能力。帮助学生短时间内提高汉语段落理解、综合填空的能力。

Course Description: According to the scope and standards of HSK Examination syllabus, and referring to the features of HSK examination in recent years, this course will train students to accurately select words after reading the articles, in accordance with certain clues thinking, writing Chinese characters within the required time. We will help students improve the skill and ability of paragraph comprehension and fill-in-blanks comprehension within a short time.
4  HSK（初中等）强化课程          4节/周 
Name of the course: Intensive Preparation Course for HSK.           4 credit hours per week

时    间：周一晚上6:00～7:20                  Time: 6:00 pm～7:20pm on Monday 

          周四晚上6:00～7:20                  Time: 6:00 pm～7:20pm on Thursday 

适合等级：初等三级以上              Suitable for students in Elementary (III) and upper levels.
课程简介：帮助准备参加HSK考试的学生熟悉、适应HSK的各种题型，提高学生听力理解、阅读理解、语法结构和综合填空的水平。

   Course Description: Help students get familiar with the various HSK test items. Increase student's ability in listening comprehension, reading comprehension, grammar structure and so on. 

PAGE  
4

